
 1

   
 

 
Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 
E-mail: secretariat@ocne.ro https://www.ocne.ro  

 
 
 

PROCES  - VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi 26.04.2018 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Ocnele 
Mari convocat prin Dispoziţia nr.97/20.04.2018, emisă de primarul or.Oc.Mari, la care participă un 
număr de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri în funcţie. La şedinţă participă cetăţeni ai 
or.Oc.Mari, cat si reprezentanti ai mass-mediei. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, la solicitarea domnului primar, propune introducerea pe ordinea 
de zi a doua proiecte de hotarare si anume: 

1. Proiect de hotărâre privitor la: aprobarea documentaţiei tehnico-economice în etapa 
Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie (DALI) cu indicatorii tehnico-
economici aferenţi pentru obiectivul de investiţii “Modernizare străzi şi trotuare în orasul 
Ocnele Mari; 

2. Proiect de hotărâre privitor la: Aprobarea vânzării celor 12 apartamente tip ANL, situate în 
or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, nr.55, jud.Vâlcea şi însuşirea rapoartelor de evaluare a locuinţelor 
pentru tineri din ansamblul ANL. 

 Se supune aprobării următoarea 
 

ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privitor la: Încetarea de drept, prin demisie, a mandatului de consilier local 
al domnului Mişescu Contantin; 

2. Proiect de hotărâre privitor la: validarea mandatului de consilier local al doamnei Cristea 
Mihaela; 

3. Proiect de hotărâre privitor la: indexarea, cu rata inflaţiei, a impozitelor şi taxelor locale pe anul 
fiscal 2019; 

4. Proiect de hotărâre privitor la: instituire restricţii de circulaţie rutieră pe strada Morilor din 
oraşul Ocnele Mari; 

5. Proiect de hotărâre privitor la: aprobarea concesionării a 3 spaţii libere aferente Dispensarului 
Uman Ocnele Mari, spaţii cu destinaţia de cabinet medical; 

6. Proiect de hotărâre privitor la: modificarea şi completarea Hotărârii nr.24/29.09.2016 privind 
„reactualizarea Programului propriu de salubrizare al oraşului Ocnele Mari aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local Oc.Mari nr.52/2010”; 

 Intrebări-interpelări. 
Ordinea de zi, cu modificarile propuse, a fost aprobată cu 13 voturi „pentru”. 
S-a supus aprobării procesul-verbal al şedinţei ordinare din 28.03.2018, proces-verbal ce a fost 

aprobat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi: „Încetarea de drept, prin demisie, a mandatului de 

consilier local al domnului Mişescu Contantin”. 
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Domnul primar îi mulţumeşte domnului consilier local Mişescu Constantin pentru activitatea 
desfăşurată în perioada mandatului. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi: „validarea mandatului de consilier local al doamnei 

Cristea Mihaela”. 
Comisia de validare a analizat lista Partidului National Liberal - Ocnele Mari, s-a verificat 

calitatea de consilier local pe aceasta lista a doamnei Cristea Mihaela, după care s-a semnat procesul-
verbal prin care se propune Consiliului Local Ocnele Mari validarea mandatului de consilier local al 
doamnei Cristea Mihaela, membru pe lista de candidaţi din partea PNL Oc.Mari la alegerile locale din 
05.06.2016. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 12 voturi „pentru”, abţinându-se 
doamna Cristea Mihaela. 

Doamna consilier local Cristea Mihaela a depus jurământul de credinţă prevăzut în art.7, 
alin.(1) din  Legea nr.393/2004 privind Statutul aleşilor locali, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi: „indexarea, cu rata inflaţiei, a impozitelor şi taxelor 
locale pe anul fiscal 2019”. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
 S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi: „instituire restricţii de circulaţie rutieră pe strada 
Morilor din oraşul Ocnele Mari”. 

Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin spune că trebuia intervenit mult mai devreme şi ar 
trebui ca pe toate podurile din localitate să fie instituite aceste restricţii, întrucât nu au lăţimea necesară 
de două benzi. 

Domnul preşedinte de şedinţă, Fetele Dănuţ enumeră străzile unde consideră dumnealui că ar 
trebui instituite restrictii: str.1 Mai, str.Aviatorului, precum şi pe podul de la Cosota, întrucât şi pe 
aceste străzi podeţele sunt înguste. 

Domnul consilier local Uţă Nicolae-Gabriel spune că şi pe strada Pinilor ar trebui instituite 
restrictii de circulatie rutieră. 

Domnul consilier local Dobre Ion spune că sunt necesare restricţii pe străzile Morilor si Pinilor, 
deoarece vin autocare din Ramnicu Vâlcea ghidate de GPS şi sunt induse în eroare de aceste sisteme, 
iar o semnalizare deficitară ar putea produce accidente grave. 

Domnul preşedinte de şedinţă l-a întrebat pe domnul consilier juridic, Dogaru Gheorghe dacă 
instituţiile abilitate consideră că sunt probleme cu privire la restricţionare instituita pe strada Morilor. 

Domnul consilier juridic Dogaru Gheorghe a răspuns că nu sunt probleme privind semnele de 
circulatie pentru restrictionare trafic rutier pe aceasta strada, deoarece acestea se propun de către 
autoritatea locală. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi: “aprobarea concesionării a 3 spaţii libere aferente 

Dispensarului Uman Ocnele Mari, spaţii cu destinaţia de cabinet medical”. 
Domnul preşedinte de şedinţă spune că trebuie ajuns la un consens cu privire la aceste spaţii, 

deoarece s-a tergiversat foarte mult aceasta problemă. 
Domnul viceprimar Sasu Remus-Gabriel spune că în şedinţele comisiilor de specialitate sa luat 

decizia aprobării închirierii spaţiilor libere aferente Dispensarului Uman Ocnele Mari, deoarece 
concesionarea presupune o perioadă de minim 25 de ani, iar conform Hotărârii nr.72/2017 privind 
impozitele şi taxele locale pe anul 2018 preţul de pornire al concesiunii ar fi fost de 1000 lei/lună. 

Domnul preşedinte de şedinţă spune că trebuie luate în considerare numai spaţiile libere şi 
întreabă care este suprafaţa acestora. 

Doamna secretar spune că suprafaţa totală a spaţiilor cu destinaţie de cabinet medical, rămase 
libere dupa plecarea SC RAPITEST CLINICA SA este de 32,66 mp- pentru cele 3 camere precum si 
parti comune conform releveului Dispensarului Uman Ocnele Mari. 

Domnul preşedinte de şedinţă a întrebat-o pe doamna Birţoiu Oana-Laura, şef serviciu „buget, 
finanţe”, la cat se ridica valoarea concesiunii pentru o cameră. 
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Doamna şef serviciu „buget, finanţe”, Birţoiu Oana-Laura răspunde că preţul este cel stabilit 
prin Hotărârea de impozite şi taxe la care se adaugă pasul de strigare şi redevenţa. 

Domnul preşedinte de şedintă consideră că nu ar trebui aprobat acest proiect de hotărâre 
întrucât preţul este foarte mare şi propune ca pe ordinea de zi a şedinţei din luna următoare să fie 
inclus un proiect de hotărâre privind închirierea acestor spaţii libere din Dispensarul Uman. 

Doamna consilier local Cristea Mihaela spune că în urmă cu 7 ani au fost aceleaşi probleme şi 
la acea vreme a fost împotriva vânzării Dispensarului Uman Ocnele Mari, astfel a fost impusă o 
redeventă în urma concesionării spaţiilor respective. Nu înţelege cum la Ocnele Mari nu s-a perceput 
chirie/redevenţă tuturor cabinetelor medicale din cadrul Dispensarului Uman Ocnele Mari. Susţine că 
doreşte închirierea şi perceperea unei chirii pe acele spaţii, spunând că salariile medicilor sunt decente, 
iar domnul dr.Pietraru-Nicolaescu Mihai-Ion a fost suficient ajutat până acum. 

Domnul viceprimar spune că asta doresc şi ceilalţi consilieri, despre aceasta s-a discutat mai 
sus. Nu consideră că a fost favorizat medicul Pietraru, dimpotrivă Consiliul Local a venit în sprijinul 
medicilor din localitate, deoarece este foarte important ca oraşul să aibă medici cu specializări ample, 
acest lucru venind în ajutorul locuitorilor oraşului. Spune că domnul dr Pietraru este un medic apreciat 
de locuitorii acestui oraş datorită profesionalismului cu care i-a tratat. Consideră că spaţiul rămas liber 
ar trebui scos la licitaţie prin închiriere, întrucât în momentul de faţă sunt înregistrate la Primăria 
oraşului Ocnele Mari 3 cereri. 

Doamna consilier local Cristea Mihaela spune că este un medic este foarte greu să facă faţa 
pentru 3000 de pacienţi, considerând că minimul cadrelor medicale de specialitate pentru acest oraş ar 
fi de doi. 

Domnul viceprimar Sasu Remus-Gabriel spune că sunt 2 medici de familie în Dispensarul 
Uman Ocnele Mari.  

Domnul preşedinte de şedinţă crede că şi SC GERONTO MEDFAM SRL poate să spună că 
numărul de pacienţi înscrişi este mai mare, acest lucru a fost spus şi de managerul SC RAPITEST 
CLINICA SRL  care a anuntat un număr foarte mare de pacienţi înscrişi, iar realitatea a fost alta. 

Domnul consilier local Uţă Nicolae-Gabriel spune că proiectul de hotărâre privind închirierea 
ar trebui întocmit pentru fiecare spaţiu separat. Din acest moment pot fi cât mai multi medici.  

Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin spune că trebuie avute în vedere 2 lucruri: binele 
locuitorilor si legalitatea documentelor ce vor fi întocmite. Afirmă că este necesară o expertiză a 
imobilului Dispensar Uman deoarece este foarte vechi, iar subsolul acestuia este degradat.  

Doamna secretar întreabă Consiliul Local dacă se doreşte închirierea, spunând că aceasta poate 
fi f ăcută pe durata anului fiscal cu preţurile incluse în hotărârea de consiliu în mp la clădiri, sau poate 
fi f ăcută o expertiză a imobilului, iar preţul rezultat din aceasta să se reflecte în valoarea închirierii. 

Domnul viceprimar întreabă dacă se poate aplica dreptul de preemţiune şi  dacă închirierea se 
poate face pe o perioadă mai mare. 

Doamna secretar întreabă Consiliul Local dacă închirierea se face în conformitate cu Hotărârea 
Consiliului Local nr.72/2017. 

Domnul Simionescu Octavian, locuitor al oraşului Ocnele Mari spune că, în condiţiile legii, 
Consiliul Local adoptă hotărâri. Spune că O.G. nr.124/1998 privind organizarea şi funcţionarea 
cabinetelor medicale prevede darea în folosinţă gratuită, închirierea sau concesiunea, bunurilor aflate 
în domeniul public/prival al oraşelor, iar în aplicarea acestei legi Guvernul a aprobat Hotarârea 
nr.884/2004. Stie că sunt cereri pentru concesionarea acestor spaţii libere, dând exemplul CMI Moise 
Corina-Giorgiana, cabinet ce ar trebui să funcţioneze conform acestei hotărâri, spunând că art.2 din 
H.G. Nr.884/2004 prevede concesionarea spaţiilor în care funcţionează cabinetele medicale să se facă 
fără licitaţie publică. 

Domnul consilier juridic, Dogaru Gheorghe explică că acum se pun în aplicare alte prevederi 
legale, iar cazul doamnei Moise nu implică aplicarea acestei Hotărâri de Guvern. 

Domnul Simionescu Octavian, locuitor al orasului Ocnele Mari spune că în anul 2015 au fost 
încheiate contracte cu cabinetele ce îşi desfăşurau activitatea în Ocnele Mari, unul dintre aceste 
cabinete în anul 2017 a renunţat la contract în favoarea unei societăţi, iar această societate nu are 
încheiat un contract în baza unei hotărâri de consiliu.  
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Doamna secretar spune că au fost înfiinţate cabinetele medicale conform Ordonanţei de 
Guvern, iar spaţiile care au fost atribuite acestora în momentul aplicării Ordonanţei au fost spaţiile în 
care si-au desfăşurat activitatea medicii respectivi. În momentul de faţă, pentru spaţiile libere nu-i 
împiedică nimic să participe la licitaţia de închiriere pentru spaţiile libere. Acestea având un regim 
juridic ce se aplică confom Legii 215/2001, ţinându-se cont că bunul imobil face parte din bunurile 
administrate de oraşul Ocnele Mari, iar potrivit acestei reglementări legale pot fi vândute/ 
concesionate/închiriate prin licitaţie publică, organizată în condiţiile legii. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre. Domnii consilieri locali s-au 
abţinut în totalitate.  

Domnul preşedinte de şedinţă a supus aprobării propunerea de includere a şedinţei următoare a 
proiectului de hotărâre privind închirierea spaţiilor libere din Dispensarul Uman Ocnele Mari, 
propunere ce a fost votată cu 12 voturi „pentru”, abţinându-se doamna consilier local Cristea Mihaela. 

Domnul primar spune că doreşte ca acele spaţii să fie date cabinetelor medicale prin contract de 
comodat, considerând astfel stingerea litigiului provocat prin nehotărârea Consiliului Local de a le 
concesiona/închiria. 

Domnul presedinte de sedinta o intreaba pe doamna şef serviciu buget daca exista posibilitatea 
reabilitării spaţiilor din Dispensarul Uman. 

Doamna Birtoiu Oana-Laura  spune ca nu au fost prevazute în bugetul local fonduri pentru 
reabilitarea acestui imobil. 

Domnul administrator public Radu Gheorghe spune că personal a fost şi a verificat dacă 
Dispensarul Uman este sau nu funcţionabil din punct de vedere al construcţiei clădirii. A văzut că 
subsolul este într-o stare avansată de degradare, iar propunerea de refacere a acestuia precum şi a 
încăperii în care funcţionează CMI Moise Corina-Giorgiana este o propunere bună. 

Domnul consilier juridic spune că a făcut parte, împreună cu domnul Ragu Gheorghe dintr-o 
comisie care a verificat starea de funcţionare a acestui imobil, a observat că, grinziile de susţinere sunt 
din fier. Nefiind de specialitate nu poate să se pronunţe asupra rezistenţei acestota. 

Doamna Bododea sef serviciu urbanism spune ca subsolul Dispensarului Uman este într-o stare 
de degradare de foarte mult timp, chiar înainte de a fi încheiat primul contract cu cabinetele medicale, 
medicii de familie ştiind starea acestui imobil pe care au acceptat-o. 

Domnul presedinte de sedinta propune să fie luată în considerare, ca soluţie propunerea de 
reabilitare în întregime a acestui imobil. 

Domnul consilier local Uta Nicolae-Gabriel spune ca atunci cand va veni in control Curtea de 
Conturi care v-a fi explicaţia executivului privind spaţiile libere din Dispensarul Uman, de ce nu au 
fost atribuite şi cine răspunde de acest lucru. 

Domnul primar spune că aceste spaţii ar trebui dotate cu paturi şi lăsate cabinetelor medicale ce 
funcţionează în acest imobil să le folosească gratuit.  

Doamna secretar atrage atenţia că spaţiile libere nu pot fi folosite gratuit de către cei care 
funcţionează în Dispensarul Uman întrucât acestea sunt societăţi comerciale, aducătoare de profit. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca pentru luna viitoare proiectul de hotarare privind 
închirierea va fi intocmit pe anul fiscal reglementat prin hotărârea consiliului local. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi: “modificarea şi completarea Hotărârii 
nr.24/29.09.2016 privind ‹reactualizarea Programului propriu de salubrizare al oraşului Ocnele Mari 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local Oc.Mari nr.52/2010›”. 

Domnul consilier local Dobre Ion spune că locuitorii oraşului Ocnele Mari se aşteaptă ca firma 
de salubrizare să facă curăţenie în dreptul gospodăriilor, iar acest lucru nu poate fi posibil în cele 8 ore 
de lucru, consideră că şi Scoala Ocnele Mari ar trebui să aibă initiativă pentru colectarea pet-urilor de 
pe marginea drumului ştiind că există un program „săptămâna atfel” ce ar putea fi folosit în acest sens, 
deoarece cu mulţi ani în urmă elevii şcolilor făceau curăţenie în parcuri sau in zonele din aproprierea 
şcolilor. 

Doamna Bododea Maria, şef serviciu „urbanism” spune că firma contractată pentru servicii de 
salubrizare-SC URBAN SA- ar trebui să vină cu utilaje pentru curăţenie, astfel în programul de lucru 
de 8 ore s-ar face faţă pe tot traseul. 
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Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin spune ca ar fi trebuit amendati cei care nu au 
contract cu firma de salubrizare, iar problema celor două societăţi: SC CONVERSMIN S.A si S.E.M. 
Rm. Vâlcea este un subiect care ar trebui discutat distinct pe ordinea de zi a şedinţei, întrucât SC 
CONVERSMIN SA in orasul Ocnele Mari, in momentul de fata, are in administrare o suprafata de 
teren destul de mare provenita din exproprierile din campurile de sonde, teren ce este plin de gunoaie. 
Si SEM Rm.Vâlcea se confruntă cu aceeasi problema de depozitare a gunoaielor in locuri neamenajate, 
lucru pentru care aceste doua societati ar trebui amendate dacă în prealabil au fost anunţate să păstreze 
curăţenia în oraş. 

Doamna secretar explică că modificarea Hotărârii Consiliului Local 24/2016 consta in 
cuantumul maxim al amenzilor ce se aplică agenţilor economici, întrucât acestea depăşesc maximul 
prevăzut de lege pentru anul 2018. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la primul punct introdus pe ordinea de zi: „aprobarea documentaţiei tehnico-

economice în etapa Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie (DALI) cu indicatorii tehnico-
economici aferenţi pentru obiectivul de investiţii “Modernizare străzi şi trotuare în orasul Ocnele 
Mari”. 

Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin spune că suma atribuită este foarte mare şi nu 
crede că aceste lucrări se vor realiza. Consideră că această investiţie în trotuare este benefică pentru 
imaginea oraşului, şi că ar trebui ca toate străzile să fie modernizate, însă sunt străzi care lasă de dorit 
întrucât fundaţia şi lăţimea acestora nu corespund standardelor tehnice date prin legislatie. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul doi introdus pe ordinea de zi: „  Aprobarea vânzării celor 12 apartamente 

tip ANL, situate în or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, nr.55, jud.Vâlcea şi însuşirea rapoartelor de evaluare a 
locuinţelor pentru tineri din ansamblul ANL”. 

Domnul primar explică că datorită solicitărilor chiriaşilor pentru a cumpăra apartamentele ANL 
în care locuiesc s-a făcut evaluarea pentru scoaterea la vânzare a acestora. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la Întrebări-interpelări. 
Doamna secretar aduce la cunoştiinţa Consiliului Local Oc.Mari că CMI Moise Corina-

Giorgiana a înregistrat o cerere la Primăria oraşului Ocnele Mari, cu nr.3976/23.04.2018 prin care 
solicită, urgent, o comisie de specialitate pentru constatarea condiţiilor igienico-sanitare în care îşi 
desfăşoară activitatea şi relocarea cabinetului stomatologic în spaţiile C5-C6, conform releveului ce a 
stat la baza încheierii contractului de concesiune. Prezintă procesul-verbal de constatare nr. 
4098/26.04.2018 al comisiei compusă din Sasu Remus-Gabriel, Dogaru Gheorghe si Radu Gheorghe si 
a dat citire acestuia. 

Domnul primar îi spune doamnei Bododea Maria, sef serviciu „urbanism” să înceapă 
procedurile legale pentru a reabilita spaţiul cabinetului stomatologic. 

Doamna secretar a dat citire cererii doamnei dr.Pietraru-Nicolaescu Florentina, administrator al 
SC GERONTO MEDFAM SRL, înregistrată la Primăria oraşului Ocnele Mari cu nr.3357/30.03.2018, 
prin care aduce la cunoştiinţa Consiliului Local că nu a primit răspuns la solicitarea dumneaei privind 
încheierea unui contract de comodat pentru spaţiile libere din Dispensarul Uman. 

Doamna secretar spune că SC GERONTO MEDFAM SRL, cât şi CMI Moise Corina-
Giorgiana la solicitarea Consiliului Local a fost invitate la sedinţa de lucru ce a avut pe ordinea de zi 
discutarea spaţiilor libere din Dispensarul Uman, spunând că a fost comunicată varianta acceptată de 
Consiliul Local cu privire la aceste spaţii. Intreaba Consiliul Local daca doreste intocmirea unui 
raspuns scris la cererea doamnei doctor Pietraru-Nicolaescu Florentina. 

Domnul preşedinte de şedinţă a răspuns să i se comunice răspunsul doamnei doctor Pietraru-
Nicolaescu Florentina, în scris, sub forma de extras din toate procesele-verbale ale sedintelor 
Consiliului Local. 

Doamna secretar a dat citire adresei înregistrată la Primăria oraşului Ocnele Mari cu 
nr.3279/29.03.2018, formulată de către doamna dr. Moise Corina-Giorgiana prin care solicită 
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concesionarea spaţiului disponibil în incinta Dispensarului Uman Ocnele Mari, şi anume C5 si C6 
conform Releveu Dispensar Uman Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Dobre Ion îl întreabă pe domnul consilier juridic Dogaru Gheorghe care 
este răspunsul la cererea doamnei doctor Moise Corina-Giorgiana. 

Domnul Dogaru Gheorghe, consilier juridic compartiment juridic răspunde că răspunsul către 
Cabinetul stomatologic va fi in functie de acceptarea Consiliului Local privind închirierea sau 
concesionarea spaţiilor libere. 

Domnul preşedinte de şedinţă propune să i se răspundă doamnei dr.Moise Corina-Giorgiana că 
acele spaţii rămase libere vor fi scoase la licitaţie pentru închiriere. 

Domnul Iordache Nicolae, locuitor al oraşului Ocnele Mari spune că procedura de scoatere la 
licitaţie presupune un timp lung, iar locuitorii au nevoie de încă un medic şi doreste să fie luată o 
masură urgentă. Îi propune doamnei consilier local Cristea Mihaela să vină medic la Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Dobre Ion întreabă dacă firmele de canalizare întreabă de unde încep 
lucrările, deoarece se lucrează într-un mod foarte urât.  

Doamna Bododea Maria îi răspunde că firmele SC PROTECTCHIM SA si SC 
HIDROELECTRICA doreau să înceapă lucrările de pe o anumită stradă, iar dumneaei a cerut să se 
înceapă lucrările din dreptul locuitorului Miu, adică să înceapă lucrările de la capătul unei străzi, si 
anume de la intrarea în oraşul Ocnele Mari. 

Domnul primar spune că şeful serviciu „urbanism” are sarcină directă să urmărească lucrările 
de execuţie la apă canal în oraşul Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Uţă Nicolae-Gabriel consideră că ar trebui solicitat un raport de 
activitate din partea conducerii Şcolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” din Ocnele Mari. 

Domnul viceprimar Sasu Remus-Gabriel spune că nu se mai poate face un raport de activitate 
când deja a fost prezentat unul care cuprinde toate evenimentele desfăşurate de Şcoala Gimnazială 
„Costea Marinoiu” din Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Dobre Ion solicită invitarea Poliţiei oraşului Ocnele Mari, deoarece sunt 
probleme cu staţionarea cabalinelor pe strazile principale şi trebuie instituită restrictie în această 
privinţă pentru a devia traficul pe variante ocolitoare a centrului civic. 

Doamna secretar întreabă unde se poate devia traficul. 
Domnul consilier local Dobre Ion propune un proiect de hotărâre pentru interzicerea căruţelor 

pe str.A.I.Cuza de la punctul „staţia facultativă” la punctul „intersecţia 1 mai”. 
Consiliul Local este de acord, cu unanimitate pentru introducerea pe ordinea de zi a şedinţei din 

luna viitoare a unui proiect de hotărâre privind interzicerea căruţelor pe strada A.I.Cuza. 
Domnul primar a propus ca acest proiect de hotărâre să fie dus la îndeplinire de către domnul 

Radu Gheorghe, administrator public al oraşului Ocnele Mari. 
Domnul Simionescu Octavian, locuitor al oraşului Ocnele Mari spune că până în prezent nu a 

primit răspuns la cererea din luna noiembrie unde a solicitat inventarierea imobilelor construite fără 
autorizaţie în perioada 2012-2017. 

Doamna secretar explică că pentru rezolvarea problemei ridicată de domnul Simionescu a fost 
constituită o comisie, probabil va primi răspunsul când această inventariere va fi finalizată. 

Domnul Simionescu întreabă dacă s-a emis autorizaţie pentru SC ROXICOM SRL si spune că 
trebuie avut in vedere Odonanţa de Urgenţă nr.114/2007. 

Domnul Zăicanu Mircea, locuitor al oraşului Ocnele Mari îi spune domnului Simionescu 
Octavian să nu se mai intereseze de alte persoane, ci de propria persoană, să lase lumea în pace. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul preşedinte de şedinţă anunţă închiderea 
lucrărilor şedinţei, mulţumind pentru participare. 
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